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Dnia 27.3.2025r. 

Rada Gminy Masłów 

Protokół XVII 

SESJA RADY GMINY MASŁÓW w dniu 27 marca 2025 
Miejsce posiedzenia: Sala Samorządowa urzędu gminy 

Obrady rozpoczęto 27 marca 2025 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:37 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Sylwia Bakalarz–Borkowska 

2. Mateusz Durlik 

3. Mateusz Fąfara 

4. Wojciech Haba 

5. Teodora Jagiełło 

6. Piotr Kapuściński 

7. Tomasz Ksel 

8. Mirosław Kuzka 

9. Michał Leśkiewicz 

10. Artur Lis 

11. Justyna Łakomiec 

12. Lucjan Pabis 

13. Andrzej Pedrycz 

14. Renata Samiczak 

15. Piotr Zegadło 

 

Lista gości na posiedzeniu 

Justyna Nawrocka -Dusza - Sołtys sołectwa Barcza 

Mirosław Piwko - sołtys sołectwa Brzezinki 

Roman Kołomański - Sołtys sołectwa Ciekoty 

Aniela Cedro- Sołtys sołectwa Dąbrowa 

Adam Stachura - Sołtys sołectwa Dolina Marczakowa 

Małgorzata Kozubek - Sołtys sołectwa Masłów Pierwszy 

Katarzyna Kaczor - Sołtys sołectwa Mąchocice - Scholasteria 

Edward Mazur - Sołtys sołectwa Wola Kopcowa 

Maria Bysiak - Sołtys sołectwa Wiśniówka 
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1. Otwarcie posiedzenia 

Stosownie do art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, Przewodniczący Rady Gminy 

Masłów Piotr Kapuściński przywitał radnych, sołtysów, Wójta Gminy, Zastępcę Wójta, 

pracowników urzędu oraz gości obecnych w sali.  

Przewodniczący Rady odczytał informację o transmisji i otworzył obrady. 

 

2. Stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady poinformował, że w obradach uczestniczy 15 radnych, co jest 

podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności (wygenerowana na 

podstawie systemu informatycznego esesja) stanowi załącznik niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński poinformował, że nie wpłynął 

wniosek o zmianę porządku obrad. 

Radny Tomasz Ksel złożył wniosek o zamianę kolejności punktów 7a - projekt uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2031 i 7b - projekt uchwały 

w sprawie zmiany budżetu gminy. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania wniosku. 

Głosowano wniosek w sprawie: zamiana kolejności punktów 7a - projekt uchwały w 

sprawie zmiany WPF na lata 2025-2031 i 7b - projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

gminy 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Renata Samiczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Pedrycz, Piotr Zegadło 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania porządku obrad ze zmianą. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

4. Przyjęcie protokołu Nr XVI z poprzedniej sesji 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński poinformował, że nie wpłynęły 

uwagi do treści przedłożonego protokołu.  

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu Nr XVI z poprzedniej sesji 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

5. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński przedstawił informację nt. pism 

złożonych do rady i przez radnych oraz spotkań w których uczestniczyli radni.  

 

6. Sprawozdanie Wójta z pracy Wójta i urzędu gminy w okresie między sesjami 

Materiał radni otrzymali w statutowym terminie i stanowi załącznik protokołu. Tomasz Lato 

– Wójt Gminy Masłów przedstawił istotne sprawy dotyczące funkcjonowania urzędu  

w okresie między sesjami.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Masłów Michał Leśkiewicz zapytał, czy w przetargu za 

niecałe 85.000 zł jest projekt organizacji ruchu na Wiśniówce. 

Wójt Gminy odpowiedział, że jest to zadanie na drogach powiatowych, a droga w Wiśniówce 

jest drogą gminną. Takie zadanie na drogach gminnych jest planowane do wprowadzenia 

do budżetu, po weryfikacji dróg.  
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Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński zapytał o zakup kosiarki, czy 

oznacza to przejęcie zadań przez samorząd czy ta kosiarka będzie wspierała 

dotychczasowe działania.  

W odpowiedzi Wójt Gminy wyjaśnił, że zgodnie z tym co mówił podczas omawiania 

sprawozdania nie jest to przejęcie zadań. Sprzęt jest niezbędny do realizacji zadań gminy, 

jak koszenie rowów przy drogach gminnych, czy koszenie boisk lub terenów 

wykorzystywanych na okazjonalne imprezy.  

Brak kolejnych głosów w tym punkcie.  

 

7. Projekt uchwały: 

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki szczegółowo omówił projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji Tomasz Ksel w woli ścisłości wyjaśnił, że on 

oraz inne osoby popierają wniosek złożony do wójta o zdjęcie wskazanych zadań. Jednak 

z uwagi na krótki czas nie mieli możliwości podpisania go, ale przychyla się do treści 

wniosku.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato dodał, że po dyskusji jaka odbyła się na komisjach, które 

nie wypracowały żadnego wniosku, wpłynęło pismo w środę w godzinach porannych  

o zdjęcie dwóch zadań z projektu zmiany budżetu. Na tej podstawie wójt dokonał 

autopoprawki. Wójt gminy wyjaśnił zakres zadań dotyczący: zmiany nawierzchni boiska 

treningowego z trawiastej na sztuczną oraz prac pielęgnacyjnych na boisku w Brzezinkach. 

Zgodnie z rozmową przeprowadzoną z radnym Tomaszem Kselem zadanie będzie 

przedyskutowane w przyszłości. Wójt podkreślił, że nadal uważa, iż te zadania mogły być 

wprowadzone w tym budżecie, jednak szanując wolę radnych zdecydował się na tę 

autopoprawkę. W budżecie jest również kilka ważnych zadań i obawiając się o nieprzyjęcie 

przez radę proponowanych zmian budżetu, wójt zdecydował się przychylić do złożonego 

wniosku.   

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński wyjaśnił, że między komisjami  

a dniem wczorajszym, czyli ostatnim dniem na złożenie wniosku, część radnych dokonała 

analizy, a Przewodniczący rozmawiał z Wójtem. W piśmie złożonym do Wójta radni 

wskazali, że kwota dotacji 16.000 zł zawnioskowana po 3 miesiącach od czasu przekazania 

jednostce prawie 2 mln zł jest chyba przedwczesna. Przewodniczący Rady odniósł się 

również do wniosku jednego ze stowarzyszeń dotyczącego pozyskania środków na 

poprawę funkcjonowania boiska i wskazał, że należy rozpytać mieszkańców i inne 

stowarzyszenia, czy mają jakieś pomysły i widzą inne potrzeby. Dopiero po uzyskaniu tego 

stanowiska radni powinni podjąć decyzję. Zdaniem Przewodniczącego mieszkańcy powinni 

wskazywać kierunki działań.  

Wójt Gminy Masłów odpowiedział, że nie chce polemizować i szczegółowo wyjaśnił na co 

przeznaczone są środki przekazane do CEiK Szklany Dom. Wójt podkreślił, że jesteśmy 
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gminą, która ma największą ilość świetlic, największą ilość zespołów i instruktorów, co 

składa się na koszty utrzymania instytucji kultury. W kwestii boisk Wójt omówił zakres 

planowanych prac i poinformował o planowanym spotkaniu z użytkownikami boisk, radnymi 

i sołtysami, na którym chciałby przedstawić swoją propozycję i wysłuchać głosów wszystkich 

zainteresowanych.   

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Mateusz 

Durlik odniósł się do wniosku złożonego przez Przewodniczącego i radnych informując, że 

również jest za tym wnioskiem, ale nie miał możliwości podpisać go. Radny podziękował za 

uwzględnienie części wniosku budżetowego w zakresie sołectwa Domaszowice i dodał, że 

projekt zmiany budżetu po autopoprawce jest dobrze przygotowany.  

Wójt Gminy podziękował za pozytywną ocenę projektu zmiany budżetu i przypomniał, że 

Domaszowice to jedno z sołectw, na które uwzględniono najwięcej środków finansowych. 

Wójt Gminy przypomniał także, że radny jako przedstawiciel tego sołectwa wstrzymał się  

w głosowaniu nad przyjęciem budżetu na 2025 rok. Wójt wymienił osoby, które w latach 

poprzednich czynnie udzielały się w podejmowaniu decyzji dotyczących sołectwa  

i poinformował, że w dniu dzisiejszym w Wodociągach Kieleckich odbyło się Walne 

Zgromadzenie Wspólników, na którym zapadła decyzja o realizacji inwestycji polegającej 

na budowie wodociągu przy ulicy Wiosennej i będzie realizowany w tym roku. 

Radny Mateusz Durlik – (Ad Vocem) potwierdził, że na grudniowej sesji wstrzymał się  

w głosowaniu nad budżetem. W tamtym momencie nie mógł poprzeć budżetu w stu 

procentach, jednak liczy na dalszą owocną współpracę.  

Przewodniczący Rady Gminy dodał, że czasami radni wstrzymują się od głosowania nad 

budżetem sygnalizując co jest tego powodem. Przewodniczący dodał, że na komisjach 

odbyło się spotkanie z mieszkańcami, na którym poruszono kwestie kanalizacji  

i wodociągów w Domaszowicach oraz kwestie budowy drogi. Przewodniczący dodał także, 

że przedmiotem dyskusji była kwestia dołożenia środków na tężnie, które finalnie oscylują 

w granicach 271.000 zł, a roczne utrzymanie ich to około 10.000 zł. Temat tężni zaczęliśmy 

od 20.000 zł, a finalnie wyszło 270.000 zł. Przewodniczący poinformował o spotkaniu  

w Brzezinkach, gdzie mieszkańcy wskazują na potrzebę budowy chodnika. Warto 

wyciągnąć z tego wnioski, bo gdyby mieszkańcy mieli możliwość wyboru czy chodnik czy 

tężnia – penie wielu wybrałoby chodnik. 

Wiceprzewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Wojciech Haba 

odniósł się do wypowiedzi Przewodniczącego Rady wyjaśniając, że tężnie są dwie  

w Brzezinkach i Ciekotach, więc mówmy tak jak jest.   

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato przypomniał, że to zadanie wynika z funduszu sołeckiego. 

Na zebraniu w sprawie funduszu byli obecni radni i sołtysi z tego okręgu, więc mieli wiedzę 

w tym zakresie. Wójt wyjaśnił z czego wynikało zwiększenie kwoty na tężnie i jakie są 

możliwości realizacji tego działania (można było dołożyć do tej kwoty i zrobić zadanie, albo 

rozwlekać to latami przeznaczając kolejne pieniądze z funduszu). Wójt przypominał, że w 
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innych sołectwach również są zadania, na które środki z funduszu sołeckiego są 

niewystarczające i musimy do nich dołożyć środków). W odniesieniu do wypowiedzi 

Przewodniczącego wójt przypomniał, że chodnik o którym mowa jest przy drodze 

powiatowej i poinformował jak wygląda realizacja tego typu zadań.  

Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji Tomasz Ksel w nawiązaniu do wypowiedzi 

przedmówców dodał, że kwota 271.000 zł to nie całość, bo poniesione zostały nakłady na 

projekty.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński zabrał głos poddając propozycję 

szerszych konsultacji funduszu sołeckiego, podając przykład budżetu obywatelskiego jako 

analogicznych działań. Na zebranie sołeckie przychodzi garstka osób. Oczywiście nie ma 

to na celu ograniczania prawa lecz poszerzenia konsultacji.  

Brak kolejnych zgłoszeń w dyskusji. 

Opiniują: Komisja Budżetu i Finansów, Komisja ds. Inwestycji, Komisja Ochrony 

Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa, Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy 

Społecznej i Promocji Gminy 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr XVII/128/2025 została podjęta. 

 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2025 – 

2031 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki omówił projekt uchwały.  

Brak głosów w dyskusji.  

Opiniują: Komisja Budżetu i Finansów, Komisja ds. Inwestycji, Komisja Ochrony 

Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa, Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy 

Społecznej i Promocji Gminy 

Głosowano w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 

2025 – 2031 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

c) w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Masłów na 2025 rok” 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński przedstawił 

projekt uchwały.  

Brak głosów w tym punkcie. 

Opiniują: Komisja Budżetu i Finansów 

Głosowano w sprawie: „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Masłów na 2025 rok” 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr XVII/130/2025 została podjęta. 

 

d) w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej w działkach 

nr ewid. 376/1, 376/5, 377/6 w miejscowości Domaszowice, gmina Masłów 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński omówił 

projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. 

Opiniują: Komisja Budżetu i Finansów, Komisja ds. Inwestycji 
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Głosowano w sprawie: przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej  

w działkach nr ewid. 376/1, 376/5, 377/6 w miejscowości Domaszowice, gmina Masłów 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr XVII/131/2025 została przyjęta. 

 

e) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie działek nr 289/13 o pow. 0,0124 

ha i nr 289/14 o pow. 0,0125 ha położonych w Woli Kopcowej 

Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Anna Kucmin 

omówiła projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Opiniują: Komisja ds. Inwestycji, Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki 

Nieruchomościami i Rolnictwa 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie działek nr 289/13 o pow. 

0,0124 ha i nr 289/14 o pow. 0,0125 ha położonych w Woli Kopcowej 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr XVII/132/2025 została podjęta.  

 

 

 



 

S t r o n a  9 | 12 

 

8. Informacje i zapytania sołtysów 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

Radny Mirosław Kuzka zgłosił, że w ubiegły czwartek i piątek po raz kolejny w ośrodku 

zdrowia w Mąchocicach nie było lekarza i nie było zastępstwa. Radny zwrócił się również  

z pytaniem do kierownika BiGP czy jest możliwość ograniczenia tonażowego przy 

skrzyżowaniu ulicy Łysogórskiej i ulicy Dolnej, gdzie kierowcy skracają sobie drogę przez 

pętlę autobusową.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato odpowiedział, że ograniczenie tonażowe jest, dlatego 

jedyna możliwość na ten moment to ograniczenie ruchu na tej drodze i potraktowanie jej 

jako pętli autobusowej. Wójt Gminy zadeklarował, że urząd zweryfikuje to zgłoszenie.  

Brak kolejnych zgłoszeń w tym punkcie.  

 

9. Sprawy różne 

Sołtys sołectwa Brzezinki Mirosław Piwko poinformował o planowanej na dzień 30 marca 

zbiórce, której celem jest pomoc w leczeniu powypadkowym mieszkańca Brzezinek. Zbiórka 

odbędzie się po każdej mszy świętej w Parafii Przemienienia Pańskiego w Masłowie 

Pierwszym.  

Kierownik referatu Promocji i Rozwoju Gminy Agnieszka Borycka poinformowała  

o trwających konsultacjach społecznych w przedmiocie prognozy wykorzystania obiektu 

Centrum Historii Lotnictwa w Masłowie Pierwszym. Konsultacje trwają do dnia 04 kwietnia 

br. i są prowadzone w formie ankiet: w wersji elektronicznej udostępnionych na stronie 

internetowej Gminy Masłów i w Biuletynie Informacji Publicznej, w wersji papierowej 

w sekretariacie Urzędu Gminy Masłów i siedzibie Gminnej Biblioteki Publicznej oraz 

zbierane papierowo przez ankietera. Kierownik PiRG zachęciła do wzięcia udziału  

w konsultacjach.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato podziękował wszystkim, którzy wzięli udział w koncercie 

charytatywnym „Postawmy wspólnie Szymona na nogi!", który odbył się w Wojewódzkim 

Domu Kultury z inicjatywy Renaty Janik - Marszałka Województwa Świętokrzyskiego.  

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński 

poinformował o harmonogramie i możliwościach składania wniosków do planu ogólnego.  

Wójt Gminy dodał, że działania w zakresie planu ogólnego rozpoczynają się. Jednak wójt 

zwrócił uwagę, że zmiana przepisów powoduje, iż ilość terenów przekształconych na tereny 

mieszkaniowe wynika ze wskaźnika. Wobec powyższego nie będzie tak optymistycznie, jak 

to było do tej pory, że około 95 – 98 % wniosków była uznana i nie jest to zależne od 

samorządu.   

Mieszkaniec gminy zabrał głos w sprawie odwodnienia ulicy Granicznej. Ponieważ wójt 

zadeklarował wystosowanie pismo do mieszkańców, w ciągu miesiąca, mieszkaniec 

poinformował, że rozmawiał z kilkoma mieszkańcami i takich pism nie dostali. Mieszkaniec 

dodał, że te pisma muszą wyjść z urzędu, bo mieszkańcy chcą mieć „czarno na białym” na 
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jakich zasadach przekażą grunt. Mieszkaniec wezwał ponownie radnych, aby zaczęli 

odnosić się w jakiś sposób i walczyć, aby ta inwestycja powstała. Mieszkaniec odniósł się 

także do konsultacji społecznych informując, że w wielu gminach prowadzone są  

e-konsultacje np. w sprawie funduszu sołeckiego czy budżetu obywatelskiego. Mieszkaniec 

dodał, że cieszy się, że jest ankieta do konsultacji w sprawie centrum Masłowa, ale w wielu 

sprawach takich konsultacji nie ma.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński wyjaśnił, że wójt musiał opuścić 

obrady z powodów osobistych. W odniesieniu do konsultacji o których mówił mieszkaniec, 

Przewodniczący Rady uważa, że powinniśmy wypracować mechanizm, korzystając  

z narzędzi które mamy lub pozyskując środki np. w ramach działań LGD (400.000 zł jest do 

pozyskania). W najbliższych tygodniach powinniśmy się nad tematem pochylić, by było to 

standardem w naszym samorządzie. Odnośnie ulicy Granicznej doszło do zobowiązania 

przed mieszkańcami, że w ciągu miesiąca będą podjęte działania.   

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Masłów Michał Leśkiewicz zabrał głos odnośnie ulicy 

Granicznej z pytaniem, czy podjęte zostały działania zmierzające do udrożnienia 

przydrożnych rowów.  

Zastępca Wójta Gminy Masłów Monika Dolezińska-Włodarczyk potwierdziła deklarację  

w sprawie ulicy Granicznej. Szczegółowa informacja w tej sprawie została przedstawiona 

radnym na posiedzeniu komisji w poniedziałek. Otóż pismo z Wodociągów Kieleckich  

w sprawie sieci wodociągowej przy ulicy Granicznej wpłynęło do gminy 17 marca. Z pisma 

wynika, że konieczna jest przebudowa sieci. Jak państwo dobrze wiecie, żeby podjąć 

decyzję i wpisać zadanie do budżetu konieczne jest prawo do dysponowania gruntem. 

Wobec czego podjęta została decyzja, że urząd dokona analizy możliwości przebudowy 

wodociągu wraz z rowem odwadniającym. Da nam to możliwość określenia zajętości gruntu 

i uzgodnień z Wodociągami, by móc przeprowadzić konsultacje z mieszkańcami. Na tej 

podstawie wystosowane zostaną pisma do mieszkańców odnośnie przejęcia gruntów na 

zaproponowanych zasadach. Odnośnie pytania radnego Leśkiewicza Zastępca Wójta 

poinformowała, że wystosowane zostało pismo do Wód Polskich z prośbą o wyczyszczenie 

rowów, gdyż jest to duża zajętość terenu. Jeśli wody polskie nie przeprowadzą tych działań 

wystosujemy pismo do mieszkańców, by we własnym zakresie wyczyścili rowy na swoich 

nieruchomościach.  

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Kapuściński odpowiedział, że rozumie iż zgodnie  

z deklaracją jakaś formalna odpowiedź zostanie wystosowania do mieszkańców. 

Przewodniczący poinformował, że zapoznał się z tym pismem i niewiele z niego wynika; 

rozmawiał również z projektantem w tej sprawie, gdyż istotna jest głębokość położenia 

wodociągu, który jak wiadomo ma być pod rowem. Dlatego zdaniem Przewodniczącego 

przedstawiciele wodociągów powinni uczestniczyć w rozmowach. Wymienianie się pismami 

tylko wydłuża czas, a mieszkańcy już go nie mają.  
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Masłów Michał Leśkiewicz - (Ad Vocem) odpowiedział, 

że z tego co czytał, to powinniśmy się zwrócić do starosty i nałożyć karę na mieszkańca, za 

to, że rowy na jego terenie są niedrożne.  

Zastępca Wójta Gminy Masłów Monika Dolezińska-Włodarczyk - (Ad Vocem) odpowiedziała 

iż Wodociągi Kieleckie uczestniczą w uzgodnieniach i wyjaśniła, że z mieszkańcami należy 

mówić o faktach, dlatego należy zdiagnozować dokładnie zakres zadań i takie czynności są 

prowadzone. W zakresie wypowiedzi radnego Leśkiewicza, zastępca wójta wyjaśniła, że 

urząd stara się najpierw pomóc nie od razu karć. Stąd pismo do Wód Polskich. Jeżeli jest 

taka wola radnych, by karać mieszkańców oczywiście możemy składać skargi do starosty. 

Wicewójt poprosiła o cierpliwość w oczekiwaniu na odpowiedź Wód Polskich  

i poinformowała, że zgodnie z przepisami obowiązek oczyszczenia rowu spoczywa na 

właścicielu nieruchomości.  

Przewodniczący Rady podkreślił, że projektowanie zadania rozpoczęło się w 2018 r., a teraz 

analizujemy czy ten rów może iść w tym miejscu, w którym wcześniej był brany pod uwagę.  

Wiceprzewodniczący Michał Leśkiewicz - (Ad Vocem) wyjaśnił z czego wzięła się jego 

wypowiedź.  

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński wyjaśnił, 

że wodociąg zlokalizowany przy ulicy Granicznej jest położony na przyzwoitej wysokości  

i w wielu miejscach rozwiązaniem będzie docieplenie go. Problemem jest umiejscowienie 

rowu w 2–metrowym pasie, z zachowaniem parametrów szerokości i głębokości 

wynikających z obliczeń, przesunięcie częściowe wodociągu i przebudowa hydrantów  

i zasuw. Wątpliwości Kierownika budzi możliwość umiejscowienia wszystkiego w takim 

pasie, czyli to o czym mówiła pani wójt; dlatego tak istotna jest zaawansowana analiza 

wspólnie z Wodociągami Kieleckimi.  

Sekretarz Gminy Masłów Zbigniew Zagdański dodał, że fakt iż pierwsze działanie trwało 

kilka lat powinno spotkać się z państwa oceną, że sprawa nie jest taka prosta. Zadanie może 

być realizowane na podstawie różnych przepisów i wykonanie tej analizy przez specjalistę 

pozwoli na ustalenie jakie działania są konieczne, jakie są możliwości i przede wszystkim 

jakie są koszty przedsięwzięcia. Gdyby koniecznym stało się przejmowanie na podstawie 

ustawy części gruntów pod pas drogowy to wówczas będzie można ocenić jakie są koszty 

tego przedsięwzięcia.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński wtrącił się informując, że o tym 

rozmawialiśmy wielokrotnie. Jednak nie zgadza się ze stanowiskiem sekretarza i to zostało 

opisane w protokole pokontrolnym Regionalnej Izby Obrachunkowej. Przewodniczący Rady 

dodał, że nie ma co wracać do historii, idźmy do przodu.  

Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy 

Teodora Jagiełło poinformował, że sprawa ulicy Granicznej jest jej bliska, ale skupiamy się 

na tym odcinku, a sprawa jest znacznie szersza. Radna wymieniła kilka miejsc z których 

spływa woda i zaapelowała, by sprawę potraktować w sposób obejmujący całą gminę. 
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Wiadomo, że nie da się zrealizować wszystkiego na raz, bo budżet tego nie udźwignie. Ale 

trzeba nadać kierunek, zrobić koncepcję i skonsultować to z fachowcami. Ulica Polna ulica 

Jeziorkowa w Woli Kopcowej jest również zalewana i ta sprawa także jest podnoszona  

w każdym wniosku budżetowym. Może warto dojrzeć do takich konsultacji aby wspólnie z 

Wodami polskimi, starostwem i gminą opracować koncepcję, którą będzie można 

realizować odcinkami.  

Przewodniczący Rady Gminy dodał, że również uważa, że takie spotkania powinniśmy robić 

cyklicznie.  

Mieszkaniec gminy odniósł się do wypowiedzi radnej Jagiełło, Sekretarza i Kierownika BiGP. 

Przewodniczący Rady włączył się w wypowiedź informując, że chciałby już zakończyć tę 

dyskusję i zadeklarował że w poniedziałek będzie w urzędzie i porozmawia z wójtem lub  

z panią wójt. Przewodniczący Rady dodał, że to musi się udać samorządowi gminy Masłów, 

bo jest to prosta sprawa. Przewodniczący poinformował także, że wystosował pisma do 

dyrektorów szkół podstawowych w sprawie możliwości pozyskania środków na budowę 

strzelnicy wirtualnej i strzelnicy pneumatycznej, przedstawił informację zwrotną od dyrektora 

Ryszarda Mańko i zadeklarował że roześle informację do radnych na skrzynki mailowe  

w tym zakresie, gdyż jego zdaniem warto zaaplikować o te środki. Termin naboru to koniec 

maja.  

Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy 

Teodora Jagiełło - (Ad Vocem) w odpowiedzi na wypowiedź mieszkańca wyjaśniła, że nie 

była radną przez ostatnie 5 lat więc nie zna dokładnie sprawy i nie dyskutuje nad kwestiami 

własnościowymi. Celem jej wypowiedzi było nakreślenie ogólnego problemu.  

Sekretarz Gminy Masłów Zbigniew Zagdański odpowiedział, że działania podjęte przez 

wójta mają służyć kompleksowemu rozwiązaniu problemu.   

Zastępca Wójta Gminy Masłów Monika Dolezińska-Włodarczyk poinformowała, że od 31 

marca rozpoczyna się gruntowny remont ośrodka zdrowia w Masłowie, który potrwa do 30 

czerwca br. pacjenci będą przyjmowani w ośrodku zdrowia w Mąchocicach Kapitulnych oraz 

w przychodniach w Kielcach na ul. Warszawskiej i Karczówkowskiej.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński poprosił sołtysów sołectwa 

Dąbrowa i Wiśniówka oraz radnego z Wiśniówki o pozostanie w sali po sesji.  

Brak kolejnych głosów w tym punkcie. 

 

10. Zakończenie obrad 

W związku z wyczerpaniem tematyki obrad Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr 

Kapuściński o godz. 16:37 zamknął obrady XVII sesji Rady Gminy Masłów. 

 

Przewodniczący Rada Gminy Masłów   

Piotr Kapuściński   

  

Przygotował: Joanna Synak 


